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INFORME / ACTA Nº: 10  
CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS DATA:7 de novembre de 2006 

OBJECTIUS: 
o Ratificar el Reglament del Consell Sectorial d’Esports de la sessió 

anterior. 
o Recollir-ne les aportacions dels assistents i consensuar finalment el 

Reglament. 
o Esclarir la fase de recollida d’aportacions entorn al Reglament, així com, 

el procés de participació dels consells sectorials en relació a la 
implicació dels seus membres.  

o Esclarir les tasques dels Consells Sectorials i recollir-ne les expectatives 
per part dels assistents.  

 

ABAST: 
Destinat a persones i entitats de la vila de Sant Vicenç de Montalt, interessades 
a participar en el Consell Sectorial d’Esports. 
Abast de la regidoria d’Esports i coordinació de la regidoria de Participació 
Ciutadana. 
 

ACTIVITAT REALITZADA I METODOLOGIA: 
Segona sessió participativa prèvia a la constitució del Consell Sectorial 
d’Esports. 
Sessió final de consens de l’esborrany del Reglament del Consell Sectorial 
d’Esports. 
Metodologia participativa amb tècniques dirigides: 

- Presentació del regidor de Participació Ciutadana que introdueix la sessió.  
- Lectura i explicació del Reglament del Consell Sectorial d’Esports, 

modificat segons les aportacions de la primera sessió.  
- Aportacions al Reglament per part dels assistents.  
- Recomanacions del regidor d’Esports al Reglament i al funcionament del propi 

Consell.  
- Aportacions dels assistents.  
- Conclusions de les aportacions i cloenda de la sessió.  

 
DOCUMENTS DE REFERÈNCIA: 
Ordre del dia:  

o Convocatòria de la sessió. 
o Reglament del Consell Sectorial d’Esports.  
o Llista d’assistència.  
o Organigrama del Consell Sectorial. 
o Fitxa de consentiment i autorització de dades als membres que mostren el seu 

interès en participar al Consell Sectorial d’Esports. 
o Calendari de les dues sessions participatives.  
o Full d’avaluació dels serveis de la regidoria de Participació Ciutadana. 
o Documentació del procés participatiu per a l’aprovació dels Reglaments.  

 

ORGANITZA / COORDINA: 
Regidoria de Participació Ciutadana 
de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt.  
 

PARTICIPANTS: 

• Pere Orts, regidor de Participació 
Ciutadana. 

• Jordi Cornudella, regidor d’Esports. 
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• Sergio Ortega, tècnic d’Esports. 

• Viviana Pérez, técnica de Promoció 
Econòmica i Participació Ciutadana. 

• Vicenç Argelés, president del Club BTT 
Xurribikers. 

• Lluís Casas, Club de Petanca de Sant 
Vicenç de Montalt. 

• Raquel Gómez, presidenta del Club de 
Patinatge Artístic de Sant Vicenç de 
Montalt. 

• Anna Mas, vocal del Club de Patinatge 
Artístic de Sant Vicenç de Montalt. 

• Laura Espinasa, tècnica auxiliar de 
Participació Ciutadana. 

S’excusa Maria Marín, del Club Futbol 
Santvicentí. 

DADES ACTIVITAT:  
OBSERVACIONS: 
 
S’han introduït en l’esborrany del Consell Sectorial d’Esports, anotacions 
aportades de les anteriors sessions en el present Reglament.  
 
La tècnica de Participació, ressalta la importància que un dels objectius dels 
consells és que els seus membres assumeixin el compromís d’assistir. 
 
Pere Orts, apunta la necessitat de que es vagi pensant en qui serà membre titular 
del Consell i, qui seran els dos suplents. També serà bo que vagin pensant temes a 
tractar. 
 
V. Pérez, explica la calendarització del procés: a finals de gener, començaments 
de febrer, es constituiran els Consells. 
Els assistents participen fent preguntes sobre el funcionament de cara a temes 
concrets per al consell sectorial, així com, es comenten millores per al 
desenvolupament de les activitats de les entitats presents.  
 
Els assistents es mostren d’acord amb les propostes de millora del Reglament.  
 
Es resol a realitzar modificacions del Reglament.  
 
Es resta a l’espera de l’aprovació del Reglament i a la constitució del Consell 
Sectorial. 
 
Aclariments: 
Es fa saber que el Consell Sectorial no ha de servir per a plantejar qüestions 
particulars dels seus membres, sinó per a fer un treball conjunt pel què fa als 
temes programats d’acord amb l pla de treball que es planifiqui. 
 

INCIDÈNCIES: 
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RESULTATS ESPERATS: 
 
S’assoleixen tots els objectius de la sessió. 
CONCLUSIONS: 
 
Modificació del Reglament: 
 
En l’article II. FUNCIONS, punt 5): en ves de: “acord”, s’afegeix: una s: 
“acords”. 
En l’article IV. FUNCIONAMENT, sobren els dos epígrafs b) i c), i sobrava el g). 
 
Aportacions 
J. Cornudella, opina que s’hauria de treure un paràgraf referent als vocals,en el 
capítol III. COMPOSICIÓ. Doncs és obvi que els membres de les entitats escolliran 
amb criteris democràtics els representants del Consell. 
 
P. Orts, proposa afegir: “com a màxim”, a la part de vocals suplents del mateix 
paràgraf del capítol III. 
 
J. Cornudella, insta a activar el nomenament dels titulars dels consells i els 
seus suplents i a la importància de pensar en temes per aportar al Consell 
Sectorial d’Esports. 
 
P. Orts, diu que hi comencem a pensar-hi. 
J.Cornudella, diu que des de la Regidoria s’insta a discutir en obert. Plantejaria 
abans del Ple, els següents temes al Consell Sectorial d’Esports:  
1.Normativa de Subvencions. 
2.Infraestructures esportives. 
3.Un altre tema obert al debat seria fer un Mapa d’instal·lacions que restaria per 
fer. S’hauria de plantejar pel tema dels pressupostos. 
4.La Participació a la vida col·lectiva de les entitats. 
 
Vicenç Argelés, pregunta si tots els clubs esportius han d’assistir de manera 
obligatòria al Consell. 
J. Cornudella, diu que es pot regular des de la Normativa de subvencions. 
 
V. Pérez, refereix que per exemple, si es fa com a entitat, una participació  
mínima al Consell, es pot contemplar a la Normativa de subvencions. 
 
J.Cornudella proposa començar a treballar-hi. 
 
També apunta que una entitat, des del punt de vista de les instal·lacions 
esportives, no ha de tenir el mateix tracte, una entitat que no promou l’esport de 
cara al públic, que un altra que fa esport per si mateixa i prou, que és tancada. 
 
R. Gómez, planteja que tenen una competició com a mínim, un cop a l’any i hauria 
de fer-se al cap de setmana. 
Lluís Casas, refereix que s’hauria de controlar més el calçat als pavellons per a 
evitar l’ús inadequat: fer servir un calçat adequat o treure’l per a evitar 
embrutar o fer malbé el terra. 
 
Acords 
 
Que els membres de les entitats del Consell pensin qui ha de ser el titular i, qui 
han de ser els suplents. I quin són els temes que voldrien plantejar d’acord a les 
premisses apuntades anteriorment. 
 
La Convocatòria del Consell Sectorial d’Esports, es farà un cop estigui per Decret 
constituït. 
S’enviarà per correu electrònic i per correu formal. 
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